

Meeting of Board of Directors of ACWA Power Barka SAOG – Important Decisions

A meeting of Board of Directors of ACWA Power Barka SAOG (the Company) was held on 24 July 2018. The Board unanimously made the following decisions:

The Board reviewed and approved the audited financial statements of the Company for the half year ended 30 June 2018 along with the Management Discussion and Analysis Report. The revenues for the half year ended 30 June 2018 were RO 33.85 million as compared to RO 34.12 million for the half year ended 30 June 2017. The net profit of the Company for the half year ended 30 June 2018 were RO 5.22 million as compared to net profit of RO 2.56 million for the half year ended 30 June 2017.

اجتماع مجلس إدارة شركة أكوا باور بركاء ش.م.ع. - قرارات هامة

انعقد اجتماع لمجلس إدارة شركة أكوا باور بركاء ش.م.ع. (الشركة) بتاريخ 24 يوليو 2018. واتخذ المجلس القرارات التالية بالإجماع:

اطلع المجلس على القوائم المالية للشركة عن نصف السنة المنتهية في 30 يونيو 2018 واعتمدها، بالإضافة إلى تقرير تحليل ومناقشة الإدارة. وقد بلغت إيرادات نصف السنة المنتهية في 30 يونيو 2018 مبلغ قدره 33,85 مليون ريالاً عمانياً مقارنة بمبلغ 34,12 مليون ريالاً عمانياً لنصف السنة المنتهية في 30 يونيو 2017.

حيث يُقدر صافي ربح الشركة لنصف السنة المنتهية في 30 يونيو 2018 بمبلغ قدره 5,22 مليون ريالاً عمانياً مقارنة بصافي الربح البالغ 2.56 مليون ريالاً عمانياً لنصف السنة المنتهية في 30 يونيو 2017.



Usman Anwar

Chief Financial Officer

